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zAPrs
o pr0bEhu jedn5ni vfkonn6 rady ze dne 8. 12. 2015

15:00 hodin
kancel5i MAS, OkruZni 394. Moravsk'i Krumlov.
Pavel Vliek (Obec Vfrovice), Ing. Lenka Rez6dov5, Jiii Hrdina, Richard
Janderka (Moravskokrumlovsko), Marek Peder (Obiansk6 sdruZeni ALMA)
Ing. Bc. Lucie Vyir6lkov5 (manaZerka), Ing. Petr KrSka (pracovnik MAS)
Mgr. Jan Rozek
Ing. Lenka Rez6iov6
Ino. Petr Krika

Program vfkonn6 rady:

1. Uvod
2. Informace k orovozu kancel6ie
3. Standardizace MAS
4. Rozvojovd izemni strategie MAS 2014 - 2020
5. Projekty a dotace 2015
6. Znojemsko region5lni produkt - aktu5lni situace a budoucnost znaaky
7. Rozooiet MAS na rok 2016
8. Aktiviw MAS na rok 2016
9. Ukondenijedn6ni

Ad 1) Pan piedseda piivital piitomn6 a piednesl program jednSni. Pan Krska upozornil na potrebu
doplnit program jedn5ni o bod zpr6va evaluace SPL 2007 - 20L3. Tento bod jedn6ni bude dopln6n do
programu jako bod d. 9. D5le bude program dopln6n informacemi o piueti norn/ch ilen& MAS a o
ukondeni diensWi st5vajicim ilentm, jako bod d. 10. Piedseda navrhl zapisovatele Ing, Petra Kr;ku a
ovEiovatele Ing Lenku Rez5dovou.

Llsneseni i.1:Y(lkonn5 rada schvaluje program jednSni v upraven6m zn6ni.
Pro: 5 Proti: 0 Zddel se: 0

lJsneseni i.2: Yikonnit rada schvaluje zapisovatele Ing. Petra Kriku a ov6iovatele ing. Lenku
i.ezdiovou.
Pro: 4 Proti: 0 ZdrZel se: 1

Ad 2) Pan piedseda informoval viikonnou radu o provozu kancel5ie MAS. v soudasn6 dob6 provoz
kancel6ie zajiStuje piedevSim Petr Kr5ka. Pani manaZerka Vyir5lkov6 a pan piedseda Janderka se
pravideln6 ridastni ddennich pracovnich jedn5ni v kance15ii ohledn6 piipravy strategie, standardizace,
a projektE spolupr6ie realizovan,y'ch MAS v dob6 udrZitelnosti. Pan piedseda dele informoval r,ny'konnou

radu o zm6n6 wuiiv5ni kancel6ii sidla MAS od nov6ho roku. Z dfivodu nevyuiiti soudasn'/ch prostor a
za ridelem snEeni n6klad& na provoz, nebude MAS dSle vyuiivat nejv6tii kancel5i manaZera.

lJsneseni i,3: Yikonn5 rada bere na vEdomi informace o provozu kancel6ie MAS.

Ad 3) pan piedseda ozn6mil vfkonn6 rad6, ie MAS ziskala osv6dieni o splndni standard0 na obdobi
2074 - 2O2O a pod6koval Petru Krikovi za odvedenou prdci k isp65n6mu zisk6ni standardizace.

tJsneseni i.4: Yitkonn5 rada bere na v6domi informace o standardizaci MAS'

Ad 4) petr Krdka sezn5mil vy'konnou radu s aktu5lni situaci v piiprav6 strategie na obdobi..2014 -

2020. Aktu6lni vizva na pifiem strategii komunitn6 veden6ho mistniho rozvoje byla prodlouZena do
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konce biezna 2016. D6 se piedpokl6dat dalSi prodlouZeni konedn6ho terminu, s ohledem na pomCrne
dlouhli proces hodnoceni strategie ze strany iidicich o196n0, je vhodn6 piedloZit strategii, co nejdiive
to pfijde. V soudasn6 dob6 m6 MAS zpracovanou analytickou a strategickou d6st. Pani manaierka
Vyir6lkov5 nyni proch6zi analytickou d5st a dopliuje ji. Petr Krika pracuje na implementadni d6sti na
nastaveni procesfi fungov6ni MAS pro obdobi 2014 - 2020. Pan Hrdina vznesl dotaz k podporovan,im
oblastem pro nov6 programov6 obdobi, jak6 aktivity lze financovat pies MAS. Petr Krika slibil rnikonn6
rad6 zasl6ni programornich r6mcE s podporovanimi oblastmi. DSle byly vzneseny dotazy ohledn6
finandnich alokaci pro MAS. Petr Krika informoval dleny VR o pom6rn6 velhy'ch finandnich alokacich,
upozornil v5ak, Ze podporovan6 oblasti se ne tak ripln6 setk5vaji s nejv6Gimi potiebami fzemi tqns,
kter6 vyplynuly z analyz a Setieni k piiprav6 strategie. DSle vyplynulo z diskuse, Ze je tieba uddlat
5etieni projektouich z6m6r& v 0zemi nav5zanfch na podporovan6 oblasti pro obdobi z0t4 - 2020,
aby bylo moin6 spr6vn6 nastavit finandni pl6n ve strategii.

llsneseni i.5:vikonn6 rada bere na vEdomi aktuSlni informace k piiprav6 strategie.

Ad 5) V,ikonn5 rada byla seznSmena se stavem realizace projektfi spolupr6ce - Oiivenl tradic a
folkloru na jihu Moravy a Transparentni region6lni rozvoj na principu metody LEADER. Oba projekty
byly proplaceny ze strany SZIF, MAS tak mohla splatit rivEry ve viSi 1 080 000 Ki a 500 000 Kf. D6le
se rozufrela diskuse o projektech, kter6 jsou v dob6 udriitelnosti. Clenov6 vfkonn6 rady chtEji mit
piehled o monitorovacich indikStorech, kter6 MAS musl plnit v dob6 udr:itelnosti u projektE Oiiveni
tradic a folkloru na jihu Moravy a Po stopSch prapiedkfi. Kancel5i zaSle ilenfim rny'konn6 rady
podklady pro monitoring t6chto projekt0. Monitoring souvisi s vybavenim pro poi6d6ni kulturnich akci.
Pokud budou dlenov6 VR informov6ni o zivazclch souvisejicich s vfpffjdkou vybaveni, lze tak vybaveni
vyuZit na poi6danfch akcich v okoli.

lJsneseni i,6: V,/konn5 rada bere na v6domi informace o projektech spolupr6ce.

Ad 5) Petr Kr5ka seznSmil dleny s aktu5lni situaci s region5lni znadkou Znojemsko region6lni
produkt, jejimz koordin6torem je IvlAS. Ve srovn6ni s ostatnimi region6lnimi znadkami naSe region5lni
znaika nefunguje. N6kterim producent0m v ledu 2016 konii platnost certifikAtu. S t6mito producenty
je nutno vykomunikovat, zda maji z6jem o prodlouieni platnosti certifik6tu - piipadnE zajistit zased5ni
certifikadni komise. S ohledem na zanepriizdn6nost kancel6ie MAS se nabldl pan f4arek Peder
s rnipomoci k region5lni znadce. Spolein6 s kancel6ii MAS se pokusi zajistit dalSi rozvoj znadky
Znojemsko regionSlni produkt a pokusi se vyuiit jeji komerdni potenci6l pro moinf zisk pro MAS. Pan
Peder dSle zd0raznil, ie je nutn6, aby si MAS byla schopna sama na sebe vydElat a neiit pouze
z dotaci a dlenshjch piisp6vk0.

Usneseni i.7: V,ikonn5 rada bere na v€domi informace o znadce Znojemsko region5lni produkt.

Ad 7) elenflm rny'konn6 rady byly piedloieny niklady na rok 2016. Pan piedseda upozornil, Ze
rivazek pro pani Vyir5lkovou je znadn6 orientadni s ohledem na nedostatek finandnich prostiedk0 na
pozici manaZera. Clenov6 VR poiaduji tak6 piedkl6d6ni piijmfi, v pilpadech, kdy se ie5i rozpoiet MAS
k projedn5ni. Bylo dopln6no, s jakimi pfijmy m0ie MAS poditat pro rok 2016 do doby schvSleni
strategie. Jsou to dlensk6 piispdvky a dotace lihomoravsk6ho kraje na provoz, tyto piimy viak
nepokryji pl5novan6 \ idaje. Pan Peder poiaduje sniieni vSech provoznich n6klad0, kde to bude
moZn6.

llsneseni i.8: V,ikonn5 rada bere na vddomi rozpodet provozu kancel5ie MAS na rok 2016

Ad 8) Clenov6 vfkonn6 rady byli sezn5meni s pl6nem aktivity na rok 2016. Klidovou aktivitou bude
dokondenl a schv6leni strategie komunitn6 veden6ho mistniho rozvoje. D6le se MAS zam6ii na
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poiSdSni akci t6maticky souvisejicich s tradicemi a archeologicklimi n5lezy v nSvaznosti na 2 projekty
spolupr5ce.

Usneseni i.9: Vfkonn6 rada bere na v6domi pl6n aktivit na rok 2016.

Ad 9) Dle pravidel opatieni VI. 1. 1. je MAS povinna prov6st ex post evaluaci SPL 2007 - 2013.
Z6v6rednou zprdvu hodnoceni SPL 2007 - 2013 piipravila kancel5i MAS ve spolupriSci se z6stupci
uy'konn6 rady a revizni komise. Petr Krika piedloiil dlen0m rnikonn6 rady zpr5vu ex - post evaluace a
bylo projedn5no naplhov5nl indik5torE, skutedn,i derpan,/ rozpodet SPL a 26v6ry hodnoceni SPL.

Usneseni i.I1:Yikonn5 rada schvaluje zpr5vu ex post evaluace SPL 2007 - 2013.
Pro: 5 Proti: 0 zorzet se: u

Ad 10) Petr Krika informoval piitomn6 o piijeti tii novich flen0 MAS a tak6 o ukondenl tlenswi u tii
dlenfi. SchvSleni norny'ch dlen0 a ukonieni dlensWi st5vajicim ilenffm probEhlo v souladu se smErnici
perrolam. Bylo ukondeno ilenswi SDH Boskovstejn (zastoupeno Ing. Liborem Nevrklou), a spolku
OKALESK (zastoupen6ho Michalem Schneiderem). DSle bylo ukonfeno dlenstvi Ing. Han6 Kuni5kov6
z d0vodu zmEny trval6ho bydliSt6 mimo rizemi MAS. Piijati byli novi dlenov6 MAS - Obdansk6 sdruZeni
ALMA (zastoupend Markem Pederem), Kulturni spolek Hus6kovy d€ti (zastoupenf Michaelou
Grunovou) a Ing. Lenka Rez5dov5

Usnesenii.tli V'ikonn6 rada bere na v6domi piijeti tii nornich dlen0 MAS a ukondeni dlenstvi tiem
st6vaiicim ilen0m.

Pro :5 Proti: 0 zozet se: u

Ad 11) Pan piedseda pod6koval piftomn,im za fdast a ukonfiljedn5ni v 18:35.

Piedseda VR: Richard landerka

Za psal:

Ov6iovatel:

Ing. Petr Krika

Ing. Lenka i.ez5dov5 [.1).,^'.)urrzrl


